
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 30-01-2023
Tijd 19:30 – 23:05 uur
Locatie Raadzaal
Voorzitter mevrouw C. Piepers
Voorzitter SV C. Piepers
Leden commissie sociaal SV:      

RO:      
CDA:    
D66: 
PAL:        

P. Peeters, M. Verschuuren, W. Koning
M. Janssen, J. Custers, G. Laemers  
D. Jimmink, J. van de Kruijs
P. Parren, P. Voermans
H. Glessner

Vervanging De heer Custers wordt vervangen door de heer 
Meewis

Aanwezige 
portefeuillehouders

H. van Helden, R. Martens

Ambtelijke ondersteuning L. Ponsen, P. Kerkhofs, G. Cuijpers en L. Jeurninck
Deelname derden R. Peeters van Hoera Kindcentrum bij punt 5a

J. van Haeff voorzitter het Maasveld bij agendapunt 
5 b
Mw. A. Berghorst van Stichting Lezen en schrijven 
bij agendapunt 5c

Insprekers De heren J. Warmerdam, A. Parmentier en P. 
Vennekens bij agendapunt 5a

Publieke tribune  4 personen
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Ze 
maakt melding van de afwezigheid van de heer Custers, die vervangen 
wordt door de heer Meewis (Ronduit Open).

2 Vaststellen agenda
Aan de agenda wordt toegevoegd agendapunt 8.a.1, de stand van zaken 
rond de school Buggenum.
Verder wordt de agenda conform vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De besluitenlijst van de vergadering van 28 november 2022 wordt conform 
vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Er zijn drie insprekers die bij agendapunt 5 b over het Maasveld het woord 
zullen nemen. Hun inbreng is bij de besluitenlijst gevoegd. Het betreft de 
heren Warmerdam, Parmentier en Vennekens.

5 Presentatie en thema's
5.a Stand van zaken IKC Leudal West

Er wordt een presentatie gegeven door projectleider Mw. Ponsen. De heer 
Peeters van Hoera Kindcentrum is aanwezig voor het beantwoorden van 
eventuele vragen. De presentatie is bij de stukken gevoegd.
Er worden enkele keuzes in de toekomst aan de raad voorgelegd,  over 
zaken die niet in het huidige krediet zijn meegenomen, maar die wellicht 
wel goed zijn voor de  toekomstbestendigheid van het gebouw. Om de 
sportzaal voor wedstrijden te kunnen gebruiken is een extra krediet nodig 
van ongeveer 200.000,00 om het plafond op te hogen tot 7 meter.
Hier ligt overigens nog geen behoefte-onderzoek aan ten grondslag.
Ook voor de buitenruimte kan gekozen worden voor alternatieven voor de 
geplande wateropvangbak. Het geld kan dan gebruikt worden voor 



groenvoorziening. Hoer kindcentrum heeft ook toegezegd om 300.000,00 
meer te investeren dan eerder is afgesproken. Ook over investeringen voor 
vast meubilair zijn door Spolt toezeggingen gedaan.

5.b Stand van Zaken 't Maasveld
De insprekers de heren Warmerdam, Parmentier en Vennekens spreken in. 
De teksten zijn bij de besluitenlijst opgenomen. Daarna geeft Mw. Ponsen 
een presentatie (bijgevoegd), en wordt bijgestaan door de heer van Haeff, 
voorzitter van 't Maasveld. De kosten zijn door de jarenlange vertragingen 
opgelopen (prijsstijgingen). Het bestuur steekt veel energie in het binnen 
boord houden van alle partners. Voor wat betreft de communicatie erkent 
het bestuur dat er inschattingsfouten zijn gemaakt, maar benadrukken dat 
ze veel aandacht besteden aan dit onderwerp.
Het burgerinitiatief vordert telkens een stapje, maar kent ook veel 
vertraging, ook veroorzaakt door de bezwaarprocedures. Dit overigens met 
volledige erkenning van het recht van mensen om bezwaar te maken.
De nut en noodzaak van een wielerbaan wordt naast de insprekers ook 
betwijfeld door PAL. De wethouder de heer Martens merkt op dat het idee 
om een wielerbaan op die plaats te realiseren voortkomt uit een besluit van 
de gemeenteraad.
Afgesproken wordt dat de commissie 2 keer per jaar zal worden bijgepraat, 
en verder bij nieuwe ontwikkelingen die de aandacht van de commissie 
behoeven.

5.c Presentatie laaggeletterdheid
Er wordt een uitgebreide presentatie (bijgevoegd) gegeven door Mw. Pien 
Kerkhofs (ambtenaar gemeente) en Mw. Berghorst, adviseur van de 
Stichting lezen en schrijven. Ze geven een overzicht van aantallen 
laaggeletterden , zowel landelijk als regionaal als in de gemeente Leudal, 
met de diverse oorzaken die hieraan ten grondslag liggen. De 
maatschappelijke kosten ten gevolge van de laaggeletterdheid zijn groot. 
De gemeente Leudal heeft beleid ingezet met als pijlers, begrijpelijke taal 
gebruiken, bekendheid geven aan laaggeletterdheid, passend aanbod 
creëren van hulp hierbij, trainingen mogelijk maken en het netwerk van 
partners uitbreiden die hierin een taak kunnen hebben.
De gemeente heeft als doel dat in 2025 100 laaggeletterden aan de slag zijn 
gegaan met het verbeteren van hun basisvaardigheden.

6 Raadsvoorstellen
6.a Armoede- en minimabeleid 2023 e.v.

De commissie is overwegend positief gesteld over de ingezette 
maatregelen. D66 (met name voor gezinnen) en Ronduit Open willen de 
inkomensgrens op 150% stellen om in aanmerking te komen voor diverse 
maatregelen. De overige fracties zijn van mening dat de ophoging naar 
130% voorlopig voldoende is, mits aangevuld met maatwerk, daar waar het 
knelt. Het moet wel betaalbaar blijven voor de gemeente. De wethouder de 
heer van Helden geeft ook die waarschuwing af. Het is gemakkelijker om 
straks zo nodig op te hogen, dan straks als blijkt dat de maatregel te duur 
is weer te moeten verlagen. Het zijn allemaal uitvoeringszaken die door het 
college worden uitgevoerd, voortbordurend op het bestaande beleid dat in 
2017 is vastgesteld door de raad. Het is onnodig om nu eerst de energie te 
steken in dikke beleidsnota's. Het is beter om aanpassingen te maken op 
basis van ervaringen en input vanuit de praktijk. De raad wordt nu 
voorgesteld om in te stemmen met de verhoging van het budget.
De commissie vindt het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering 
van 14 februari 2023.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken



7.a e-mail landelijke werkgroep behoud apotheekhoudende huisartsen
Dit agendapunt wordt vanwege tijdgebrek doorgeschoven naar de 
commissievergadering van 6 maart 2023.

7.b e-mail Itter Laeftj over dorpshuis Neeritter
Het budget voor realisering van het dorpshuis blijft op hetzelfde niveau. 
Hieraan is niets gewijzigd. Het is aan de werkgroep om met plannen te 
komen. Vanuit de gemeente zijn er geen plannen voor kinderopvang. Deze 
wordt gerealiseerd in de nieuwe school in Ittervoort. Het realiseren van 
kinderopvang is aan de particuliere sector zelf.

8.a Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking
8.a.1 Stand van zaken school Buggenum (onder voorbehoud agendering)

Diverse ouders van de school in Buggenum hebben besloten om hun kind op 
de openbare school in Kelpen-Oler in te schrijven. Vanaf deze week gaan 30 
kinderen vanuit Buggenum naar deze school. Gemeentelijke 
tegemoetkoming van de vervoerskosten is alleen mogelijk naar de 
dichtstbijzijnde school in Roermond. De ouders proberen op deze wijze te 
bereiken dat Spolt besluit de school te sluiten, en dat Akkoord! dan de 
school in Buggenum overneemt. De gemeente kan en gaat hier niet tussen 
zitten als partij. Er is geen sprake dat beide schoolbesturen in hetzelfde 
gebouw onderwijs gaan verzorgen.

8.b Aan de commissie gerichte stukken ter kennisname
8.b.2 Persbericht over huisvesting Statushouders in Leudal

Dit agendapunt wordt vanwege tijdgebrek doorgeschoven naar de 
commissievergadering van 6 maart 2023

9 Nieuwsbrief van de wethouder
Dit agendapunt wordt vanwege tijdgebrek doorgeschoven naar de 
commissievergadering van 6 maart 2023.

10 Voorraadplanning Raadsvoorstellen
Dit agendapunt wordt vanwege tijdgebrek doorgeschoven naar de 
commissievergadering van 6 maart 2023

11 Mededelingen en Rondvraag
Dit agendapunt wordt vanwege tijdgebrek niet behandeld. Eventuele vragen 
kunnen schriftelijk worden gesteld.

12 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 23:05 uur onder dankzegging van de 
geleverde inbreng. De volgende vergadering van de commissie sociaal is op 
6 maart 2023.


